
Bestyrelsesmøde, Herning Skakklub 31/5 2023 

 

Deltagere: Jens Lund Jensen, Søren Gøgsig, Frank Alkærsig, Steen Juul Mortensen og Jesper Maul Vidriksen 

(referent). 

Sted: Hos Frank Alkærsig. 

 

Dagsorden 

 

1. Godkendelse af seneste referat 

Referat af bestyrelsesmøde 2. februar godkendtes. 

 

2. Konstituering 

Steen er menigt medlem med ad hoc-opgaver, dog ikke længere referent. 

Frank fortsætter som turneringsleder. 

Jesper er ny sekretær. 

 

3. Meddelelser 

Steen oplyste at Herning deltog med et hold i både junior- og bredderækken. Bedste enkeltresultat var Birgit 

Dithlevsens remis i bredderækken mod Jan Nordenbæk. 

Steen fortalte desuden, at initiativet fra Herning Ungdomsskole jf. seneste møde ikke blev til noget grundet 

manglende elevtilmeldinger. 

 

4. Økonomi 

Søren oplyste, at der ikke er restancer. Efterfølgende fremlagde Søren budget for 2023 og 2024, der begge 

udviste mindre underskud. 

 

5. Kalender 

Uge 31: Sommerferieskak. Jens Lund giver besked til Jens Brun om de præcise datoer 

21/8: Herning Byturnering begynder. 

7-8/10: Senior DM i hurtigskak. Jens booker lokaler.   



23/10: Træningsaften. Jesper forbereder slutspils- og kombinationsøvelser. 

30/10: Klubturnering begynder. 

18/12: Afslutning med smørrebrød 

6/1: Årets første træk. Jens booker lokaler. 

 

6. Klubturnering 

Klubturneringen afvikles som sidste år som hurtigskak. Desuden vil der være mulighed for klassisk skak i 4-
mandsgrupper. 

    

7. Hjemmesiden 

Frank tager dialog med Jens Brun angående facebook og tiltag omkring online-møde + plakater på 

uddannelsesinstitutioner. Fokus er på reklame for hurtigturnering, som begynder fra 30/10. Jesper kan evt. 

hjælpe med ophængning af plakater. 

 Holdledere skal opfordres til at finde referent til holdkampe, så der kan komme indhold på hjemmesiden.  

 

8. Kvalifikation 9. HK. Pokalskak 

Jens arbejder videre med arrangementet. Der skal gøres en indsats for at flere af klubbens medlemmer 

deltager i pokalskak. 

 

9. Skoleskak 

Vi har et demobræt med brikker af blandet kvalitet. Steen afklarer behovet for nyt demo-bræt med Leif 
Hamborg og undersøger evt. muligheder hos unionsformanden, Poul Jacobsen. Der var enighed om et 
reklamefremstød via skoleledere efter uge 7, hvor der netop har været landsdækkende skakaktiviteter 
arrangeret af Dansk Skoleskak. Jesper og Frank planlægger nærmere. 

10. Præmiering af turneringsaktive medlemmer 

Forskellige forslag diskuteredes. Steen laver senere et oplæg. 

11. Evt. 

Intet under dette punkt. 

 

 



 

 

 


